
Wachtlijsten Jeugdzorg 
Vragen van de SP-fractie voor het vragenhalfuurtje van maandag 25 januari 2010 

Op 6 september 2009 heeft de SP in schriftelijke vragen de gedeputeerde, mevrouw 
Haak, voorgelegd of zij plannen had om in te grijpen als de wachtlijsten per 1 januari 
niet opgelost zouden zijn. De gedeputeerde stelde in haar antwoord van 6 oktober 
dat het haar zeker zou lukken om de wachtlijsten op te lossen, en dat er “aan het 
einde van dit jaar geen kind onnodig langer dan 9 weken wacht op zorg”. De 
gedeputeerde noemde geen plannen voor het geval dat haar niet zou lukken.   

Inmiddels is 1 januari voorbij. Hoewel de lengte van de wachtlijsten sterk gedaald is, 
zijn de lijsten nog niet leeg. Na vragen van de SP meldde de gedeputeerde in de 
commissievergadering WMC van 11 januari dat er nog 30 kinderen op de wachtlijst 
staan.  

De SP vindt dat zorgelijk, mede vanwege het nog te bespreken rapport van de 
Randstedelijke Rekenkamer dat vraagtekens zet bij de rekenmethodes die 
gehanteerd zijn bij het bepalen van de lengte van de wachtlijsten. De SP heeft 
daarom de volgende vragen. 

1. Waarom zijn de wachtlijsten nog niet leeg? 

2. Wat is de gedeputeerde van plan te doen om de wachtlijsten alsnog op te 
lossen? 

3. Is de gedeputeerde het met de SP eens dat de wachttijd van 9 weken 
eigenlijk al te lang is, omdat kinderen vrijwel per definitie alleen in 
noodgevallen in de Jeugdzorg terechtkomen? Is zij bereid ernaar te streven 
die wachttijd in te korten tot een maand? 

 


